
Rada Gminy Dobrzyniewo Duże
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji
Or.0012.4.2.2022 „li J

Protokół nr . . .„..J. .j. 6y1
Posiedzenie w dniu 31 st”cznia 2022 r.

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2022 r. o godz.08.30, a zakończono o godz 10.10 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji.

1. Sylwia Naumnik-przewodnicząca Komisji
2. Katarzyna Pogorzelska - wiceprzewodnicząca komisji
3. Wojciech Rybołowicz — członek komisji
4. Krzysztof Pogorzelski- członek komisji

Lista obecności stanowi zal3cznik Nr 1 do niniejszego protokołu

Ad. pkt.1. Otwarcie porządku Komisji.
Posiedzeniu przewodniczyła Sylwia Naumnik — przewodnicząca Komisji skarg, wniosków
i petycji, która na podstawie listy obecności, stwierdziła, że na czterech członków komisji
w posiedzeniu bierze udział czterech członków komisji.
W posiedzeniu uczestniczyła radca prawny Urzędu Gminy — Hanna Nikitiuk
Wójt Gminy — Wojciech Cybulski, Sekretarz Gminy — Krzysztof Bagiński
oraz — mieszkaniec Gminy składający podanie skierowane do Urzędu Gminy Dobrzyniewo Duże
w dniu 19.01.2022 r.

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodnicząca posiedzenia odczytała zaplanowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Omówienie spraw wniesionych przez mieszkańca Gminy Dobrzyniewo Duże pismem

z dnia 19 stycznia 2022 r.
4. Wolne wnioski i informacje.
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji
Zapytała, czy są propozycje zmian.
Nie zgłoszono.

Ad. pkt. 3. Omówienie spraw wniesionych przez mieszkańca Gminy Dobrzyniewo Duże pismem.
W trakcie spotkania mieszkaniec gminy zgłosił następujące uwagi i nieprawidłowości oraz
oczekiwania i pytania:

1) zażądał odpowiedzi, dlaczego posiedzenie komisji nie mogło odbyć się w godzinach
popołudniowych skoro kilka dotychczasowych posiedzeń Rady Gminy i Komisji
odbyło się po godz. 15.00,

2) zgłosił błąd w dokumentacji dotyczącej sprzedaży samochodu Passat tj. daty badań
technicznych,

3) nie otrzymał odpowiedzi na e/mail, w którym zgłosił nieprawidłowości związane
z budową drogi w Ogrodnikach (spotkanie było nagrywane). Poprosił o protokół ze
spotkania. Nadmienił, że zgłosił reklamację w tej sprawie. Inspektor powiatowy
stwierdził, że zgłoszone usterki zostaną wykonane (posiada korespondencję
prowadzoną z gminą i pracownikiem Urzędu Gminy). Zapytał, kto odpowie za
nieprawidłowości i bezpieczeństwo,

4) złożył skargę dot. braku wykonanych prac gwarancyjnych na drodze powiatowej
w miejscowości Ogrodniki,



5) złożył pismo, że jest dużo nieprawidłowości w OZE (grant), czy należy się
odszkodowanie. Zgłosił wniosek do Komisji skarg, wniosków i petycji o sprawdzenie
dokumentacji Grantu OZE,

6) poprosił o wyliczenie kosztów powstałych w związku ze zmianą operatora linii 106,
7) zgłosił fakt, że na stronie internetowej Urzędu Gminy nie zostały zamieszczone

oświadczenia majątkowe,
8) zapytał, dlaczego nie ma napisów podczas relacji on-line,
9) zapytał, w jaki sposób wybierani są członkowie Komisji AA,
10) zgłosił skargę dot. nieprawidłowości związanych z rekrutacją przeprowadzoną dnia

12.11.2021 r.(nie spisano ustnej skargi),
11) zapytał, kto brał udział w spotkaniu integracyjnym w dniu 12.11.2021 r. poprosił

o podanie kosztu szkolenia oraz uroczystej kolacji i wskazanie osób, które brały w nim
udział,

12) zapytał, dlaczego na zwykłe e-maile z pytaniami nie otrzymuje odpowiedzi,
13) nawiązując do spotkania w Ogrodnikach, na którym dyskutowano na temat zaopatrzania

w wodę zapytał, na jakiej zasadzie rozliczane jest w przypadku zmiany stawek,
14) w jaki sposób mierzone jest przyłącze wodne: od miedzy, czy od wcinki z głównego

wodociągu,
15) w 2018 roku w Urzędzie Gminy została przeprowadzona kontrola NIK, czy zostały

wykonane zalecenia pokontrolne,
16) nie przyjęto jego propozycji o zajęcie się grantem OZE w formie bezpłatnego

wolontariatu (pomimo niestabilnej sytuacji finansowej Gminy),
17) dlaczego nie posiada odpowiedzi na pismo, w którym prosi o przedłożenie jego

oświadczenia o udostępnianiu swoich danych osobowych,
18) zapytał, dlaczego w piątki nie są załatwiane sprawy dotyczące budownictwa. Jest dużo

potrzeb mieszkańców Gminy. Jego zdaniem należy zatrudnić dodatkowego
pracownika,

19)24.01.2022 r. było spotkanie. Zgłosił braki w publikacji uchwał i transmisji z sesji Rady
Gminy,

20) nie było zamówienia/naboru na inspektora OZE,
21) zgłosił sfałszowanie dokumentów tj. regulaminu grantu OZE
22) zgłosił konieczność złożenia reklamacji w sprawie budowy zjazdów z drogi

w m. Ogrodniki.
23) zapytał, dlaczego odpady gmirme wywożone są do spalarni w Białymstoku a nie do

Studzianek, czy gmina zawarła porozumienie z firma ASTWA. Należy sprawdzić liczbę
osób zameldowanych w gminie,

24) zapytał, czy została wypowiedziana umowa z MPK,
25) poprosił o wyjaśnienie głosowania Rady Gminy nad rozwiązaniem umowy

z dotychczasowym przewoźnikiem,
26) poprosił o wskazanie spraw, które można kierować na imienne adresy e-mail

pracowników Urzędu Gminy,

Następnie radca prawny Urzędu Gminy, na podstawie przepisów prawnych wyjaśniła,
jakim środkiem prawnym jest skarga. Skarżąc należy wskazać podmiot, którego dotyczy.



Zgłaszanie napraw gwarancyjnych należy do Wójta Gminy. Nieprawidłowości związane
z grantem OZE nie są rozpatrywane przez Komisje Rady Gminy. Wnioski należy składać do
Przewodniczącej Rady Gminy. Powiedziała, że wszelkie wnioski, skargi i petycja należy
składać na piśmie w kancelarii Urzędu Gminy. Petycje rozpatrywane są w terminie
do 3 miesięcy od daty wpływu.
Poprosiła mieszkańca o sprecyzowanie spraw zgłaszanych na trwającym posiedzeniu komisji.
Zalecenia pokontrolne zgłoszone przez organ kontrolujący obowiązkowo są realizowane.
Nawiązując do jednodniowej przerwy w przyjmowaniu klientów w sprawach budownictwa
nadmieniła, że jest związane z ogromem pracy przy opracowywaniu dokumentacji związanej
z wydawaniem warunków zabudowy. Prace Urzędu Gminy organizuje Wójt Gminy. Członków
Komisji AA powołuje Wójt Gminy zarządzeniem. Zgodnie z uregulowaniami projektu
porozumienie zawarte ze spalarnią odpadów nie może zostać rozwiązane przed upływem
10 lat.
Sekretarz Gminy dodał, że wszystkie zgłoszenia zostaną wyjaśnione na piśmie. Informacje na
temat zamówień publicznych zamieszczane są na platformie. Regulamin dot. Grantu OZE
zatwierdza Urząd Marszałkowski w Białymstoku (nie stwierdzono nieprawidłowości)
Wypowiedzenie z MPK zostało wycofane.
Wójt Gminy powiedział, że na inspektora OZE wybrano osobę posiadającą predyspozycje.
Przy zmianie przewoźnika (zbiorowy transport publiczny) nie chodzi o pozyskanie
oszczędności ale o udoskonalenie i rozwój komunikacji na terenie Gminy. Pozyskane zostały
środki zewnętrzne na dopłatę do wozokilometra. Dzięki temu dofinansowaniu zostały obniżone
ceny biletów dla mieszkańców.

Na zakończenie mieszkaniec gminy stwierdził, ze wszelkie zgłoszone na posiedzeniu wnioski
i skargi złoży na piśmie.

Płyta CD z nagraniem posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Protokołowała
ds otsu raa
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Rada Gminy Dobrzyniewo Duże - Komisja Skarg,
Wniosków i Petycji
Posiedzenie w dniu 31 stycznia 2022

Nazwisko i imię Podpis Uwagi

1. Naumnik Sylwia [Ul

2. Pogorzelska Katarzyna 77

3. Pogorzelski Krzysztof [UJ —

4. Rybołowicz Wojciech [U]
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